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Zápis z	69. Zasedání Rady pro vnitřní hodnocení 
ČVUT ze dne 20. 02. 2024 

 
 
Přítomní členové RVH 
 
doc. RNDr. Vojtěch Petráček, CSc. 
prof. Ing. Petr Hájek, CSc. 
prof. Ing. Jiří Jakovenko, Ph.D. 
prof. Ing. Milan Jirásek, DrSc. 
prof. Ing. Josef Jíra, CSc. 
prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA 
prof. Ing. Jan Macek, DrSc. 
doc. Ing. Tomáš Pajdla, Ph.D. 
prof. Ing. Milena Pavlíková, PhD. 
Kateřina Pilná 
prof. Ing. Pavel Tvrdík, CSc. 
 
 
Omluvení členové RVH 
doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 
prof. Ing. Igor Jex, DrSc. 
 
Přítomní hosté 
Mgr. Renáta Matoušková, tajemnice RVH 
Ing. Radek Holý, Ph.D., prorektor pro řízení kvality 
Ing. Lucie Orgoníková, kancléřka  
Prof. PhDr. Vladimíra Dvořáková, CSc., ředitelka MÚVS 
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Pořad jednání: 

1) Schválení programu 69. zasedání ze dne 20. 02. 2024. 
a) prof. Ing. Petr Hájek, CSc. představil program jednání. 
b) RVH schválila program 69. zasedání. 

 
Hlasování: 
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
2) Schválení zápisu z	68. zasedání RVH ze dne 16. 01. 2024. 

a) prof. Ing. Petr Hájek CSc. představil zápis zasedání. 
b) RVH schválila zápis z	68 zasedání. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
3) Informace rektora. 

a) Rektor Vojtěch Petráček představil RVH nového člena, předsedkyni 
Akademického senátu Kateřinu Pilnou.  

b) Rektor dále informoval o chystané novele ke standardizaci akreditace 
v	rámci Evropské unie, kterou představil na České konferenci rektorů 
předseda NAÚ Robert Plaga. V	rámci navrhované novely by došlo 
k	restrukturalizaci akreditačního procesu. Prorektor Holý doplnil, že by 
vysoké školy, v	případě schválení návrhu, přešly na nový režim po 
uplynutí institucionální akreditace.  
 

4) Projednání plánu realizace strategického záměru ČVUT pro rok 2024. 
a) Rektor Petráček představil plán realizace strategického záměru ČVUT 

pro rok 2024, který pokračuje v	plnění záměru, jehož konec byla 
stanoven na rok 2025. Došlo k	dlouhému jednání mezi děkany pro 
realizaci projektů. Členové RVH vyjádřili připomínky k	doplnění dat 
v	přílohách a opravení chyb v	dokumentu.   

b) RVH projednala Plán realizace strategického záměru ČVUT pro rok 2024.  
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Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
5) Projednání Zprávy o dosahování cílů Strategického záměru ČVUT pro rok 2023. 

a) Rektor Petráček představil Zprávu o dosahování cílů Strategického 
záměru ČVUT pro rok 2023 a popis naplnění výhledu z	minulého roku. 
Členové RVH započali diskuzi ohledně financování projektů napříč ČVUT, 
zejména v	rámci implementace nového informačního systému. Prof. 
Tvrdík navrhl požádat vedení ČVUT o prioritizaci IP projektu pro 
zabezpečení a implementaci informačního systému pro podporu 
činnosti RVH a vnitřních akreditací ČVUT.  

b) RVH projednala Zprávu o dosahování cílů Strategického záměru ČVUT 
pro rok 2023 

c) RVH ČVUT žádá vedení univerzity o prioritizaci IP projektu pro 
zabezpečení a implementaci informačního systému pro podporu 
činnosti RVH a vnitřních akreditací ČVUT.  

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
6) Schválení Zásad zajišťování a hodnocení kvality vzdělávací činnosti v	CŽV. 

a) Představení Zásad zajišťování a hodnocení kvality vzdělávací činnosti 
v	ČZV. Byla splněna předchozí připomínka členů RVH k	rozdělení Zásad 
zajišťování a hodnocení kvality vzdělávací činnosti v	CŽV do dvou 
dokumentů. Předkládaný příkaz rektora Zásady zajišťování a hodnocení 
kvality specifikoval, že RVH bude řídit průběh hodnocení kvality, vnitřní 
hodnocení bude řídit Rada CŽV. Standardy programů jsou specifikovány 
v	samostatném příkazu rektora. 

b) Členové RVH připomínkovali oba dokumenty k	chybám, ve kterých se 
objevují zejména formulační nejasnosti týkající se věcných chyb. Ve 
standardních požadavcích chybí požadavky na garanta. Prof. Tvrdík 
požadoval doplnění standardů garanta či případnou poznámku o tom, 
že standardy garanta programů CŽV budou stejné jako standardy 
garanta studijních programů. Prof. Jakovenko: na garanta programu	CŽV 
nemusí být takové požadavky jako na garanta studijních programů, není 
třeba mít profesoru pro garanta kurzu o práci s	excelem. Prorektor Holý: 
Procesní věci mohou být už hotové, standardní věci se mohou 
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dopracovat.   
c) Prof. Jakovenko: vznesl dotaz ohledně možnosti uznávání CŽV kurzů, 

které nebyly zakončeny mikrocertifikátem, do studia studentům, kteří 
tento kurz absolvovali před nástupem do studia na ČVUT. Prof. Tvrdík: 
Rada CŽV by měla hlídat, aby tyto předměty/kurzy nebyly zakončeny 
mikrocertifikátem a studenti by si je posléze mohli nechat uznat do 
studia.  

d) RVH ČVUT schválila Zásady zajišťování a hodnocení kvality vzdělávací 
činnosti v programech celoživotního vzdělávání ČVUT v Praze a 
Standardy programů celoživotního vzdělávání zakončených 
mikrocertifikátem na ČVUT v Praze. RVH ČVUT žádá zapracování 
připomínek týkajících se úpravy jednacího řádu Rady CŽV, kdy k přijetí 
bodu by měla být potřebná nadpoloviční většina všech členů Rady CŽV, 
a nikoliv nadpoloviční většina přítomných členů Rady CŽV. RVH dále 
žádá do měsíce o předložení standardů garanta programů CŽV 
zakončených mikrocertifikátem. RVH žádá zapracovat do Zásad 
zajišťování hodnocení kvality vzdělávací činnosti v programech 
celoživotního vzdělávání ČVUT v Praze uznávaní CŽV kurzů, jež nebyly 
zakončeny mikrocertifikátem, do studia u studentů ČVUT, kteří tyto CŽV 
kurzy absolvovali před nástupem do studia na ČVUT.  

Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
7) Projednání žádosti o akreditaci NMSP Učitelství elektrotechnických a 

kybernetických předmětů pro střední školy z	Fakulty elektrotechnická 
a) Prof. Dvořáková představila žádost o akreditaci NMSP Učitelství 

elektrotechnických a kybernetických předmětů pro střední školy. Jedná 
se o druhý model učitelství, studenti mohou nastupovat hned po získání 
bakaláře. Měli by mít bakaláře v	dané oblasti vzdělávání, studijní komise 
ale může dle výpisu předmětů studenta přijmout po splnění některých 
požadavků. Programy spjaté s	oborem jsou garantované fakultou. 
Žádosti o akreditaci budou zaslány k	regulačnímu orgánu MŠMT.  

b) RVH bere na vědomí změnu názvu záměru vůči konceptu, který již RVH 
projednala. 

c) Prof. Tvrdík upozornil na dvě verze názvu programů, jako je například 
učitelství informatiky, nebo učitelství stavebních předmětů. Prof. 
Dvořáková vysvětlila, že se jedná o nomenklaturu nastavení z	MŠMT. 
Prof. Tvrdík se dotázal, zda je v	rámci humanitních studií standardem 
hodnotit diplomovou práci 9 kredity. Prof. Dvořáková odpověděla, že se 
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jedná o odpovídající počet kreditů, který doporučuje i MŠMT. Studenti 
netráví čas v	laboratoři, jejich čas je více zaměřen na diplomovou práci, 
počet kreditů je tak odpovídající.  

d) RVH souhlasně projednala žádost o akreditaci. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
8) Projednání žádosti o akreditaci NMSP Učitelství stavebních předmětů pro střední 

školy z	Fakulty stavební 
a) Prof. Dvořáková představila žádost o akreditaci NMSP Učitelství 

stavebních předmětů pro střední školy. 
b) RVH souhlasně projednala žádost o akreditaci. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
9) Projednání žádosti o akreditaci NMSP Učitelství strojírenských předmětů pro 

střední školy z	Fakulty strojní 
a) Prof. Dvořáková představila žádost o akreditaci NMSP Učitelství 

strojírenských předmětů pro střední školy. 
b) RVH souhlasně projednala žádost o akreditaci. 

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
10) Projednání žádosti o akreditaci NMSP Učitelství informatiky pro střední školy 

z	Fakulty informačních technologií 
a) Prof. Dvořáková představila žádost o akreditaci NMSP Učitelství 

informatiky předmětů pro střední školy. 
b) RVH souhlasně projednala žádost o akreditaci. 

 
 
Hlasování:  
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Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
11) Projednání konceptu NMSP Kvantová informatika z	Fakulty informačních 

technologií 
a) Představení konceptu NMSP Kvantová informatika. 
b) RVH odložila projednání konceptu na další zasedání RVH.  

 
12) Diskuze k Alumni ČVUT 

a) Kancléřka Orgoníková představila funkci Alumni ČVUT. Na jaře 2023 
došlo k	organizační změně. V	rámci Alumni ČVUT je možné napřímo 
pracovat s	více než 600 absolventy. Je možné si jako absolvent požádat 
o přidělení ČVUT mailu s koncovkuu alumni.cvut.cz. V	Usermapu je nově 
možné zaškrtnout, když student končí studium, že se stane členem 
Alumni, do budoucna je vize toto otočit, aby student zaklikl, že se 
nechce stát Alumni členem. V	současnosti existují dva Alumni weby, pro 
tuzemské absolventy a zvlášť pro absolventy ze zahraničí. Do budoucna 
se počítá se sjednocením dvou webů, které by byly ve dvou jazycích. Je 
možné propojit se s	absolventy v	rámci LinkedIN, kde je více než 
600ticích sledujících.  

b) Prof. Hájek se dotázal na existující rozlišující strukturu absolventů (dle 
programů, oblastí, ale i roků dokončení studia atd.) a upozornil na 
potřebu nastavení hrubých dotazů, aby bylo možné sebrat co nejvíce 
informací z	více oborů. Prof. Pavlíková navrhla zveřejnit na webovou 
stránku ČVUT i na dalších sociálních sítích výzvu k	přihlášce do Alumni 
ČVUT.  

c) Kancléřka Orgoníková dále představila základní spolupráci s	dalšími VŠ 
o tom, jak dobře nastavit komunikaci s	absolventy. Zejména na VŠCHT a 
VŠE jsou standardy dobře nastaveny a fungují. Členům RVH budou 
poslány vzory či výtahy nejlepších zkušeností z	jiných vysokých škol. 
Kancléřka Orgoníková pak tyto vzory představí na dubnovém zasedání 
RVH. 

d) V	rámci Dodatku ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, 
tvůrčí a s	nimi souvisejících činností za rok 2023 je potřeba, aby se RVH 
vyjádřila také k	tomu, jaká je zpětná vazba k praxi na úrovni absolventů.  
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13) Diskuze ke struktuře Vlastní hodnoticí zprávy 
a) Prof. Tvrdík představil návrhy na úpravu Vlastní hodnoticí zprávy. Ze 

schůze dočasné pracovní skupiny ke struktuře vyšel pracovní 
dokument, kde členové RVH doplnili další vyjasňující informace a 
formulace. V	řešení je práce se statistickými daty: jak budou chápána, 
jak se s	nimi bude pracovat a jak budou interpretována, důležitá budou 
zejména data týkající se studentů, kteří neúspěšně ukončili studium. 
Potřeba dohodnout se na minimalistických požadavcích v	tomto bodě. 
Rektor Petráček upozornil, že není možné se dívat na procento 
neúspěšnosti samostatně, je k	němu vždy potřeba vysvětlení. Prorektor 
Holý doplnil potřebu vydefinovat práci s	čísly na fakultách, aby všechny 
fakulty s nimi pracovaly stejně.  

b) Dočasná pracovní skupina se znovu sejde v	pátek 01. 03. od 9:00 
k	dopracování poznatků a informací ke struktuře Vlastní hodnoticí 
zprávy  
 

14) Schválení studentů Fakulty stavební do seznamu hodnotitelů 
a) Fakulta stavební navrhla do seznamu hodnotitelů Ing. Petra Hotěka (OV 

Stavebnictví) a Ing. Bc. Martina Mildnera (OV Stavebnictví, Učitelství). 
b) RVH chválila navržené studenty do seznamu hodnotitelů. 

 
   Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
15) Schválení hodnoticí komise NMSP Digitalizace ve stavebnictví z	Fakulty stavební 

a) Zpravodaj pro OV Stavebnictví prof. Pavlíková navrhla jako předsedu 
komise doc. Ing. Tomáše Pajdlu, Ph.D. Doc. Pajdla navrhl jako členy 
komise prof. Ing. Milana Sokola, PhD. (externí), Ing. Petra Hotěka 
(student), doc. Ing. Antonína Lupíška, Ph.D. (interní), prof. Ing. Jana 
Tywoniaka, CSc. (interní) 

b) RVH schválila doc. Ing. Tomáše Pajdlu, Ph.D., prof. Ing. Milana Sokola, 
Ph.D., Ing. Petra Hotěka, doc. Ing. Antonína Lupíška, Ph.D., a prof. Ing. Jana 
Tywoniaka, CSc., jako členy hodnoticí komise NMSP Digitalizace ve 
stavebnictví pro posouzení žádosti o udělení akreditace.  
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Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
16) Schválení kontrolních zpráv DSP Bioinženýrství/Bioengineering z	Fakulty 

elektrotechnické 
a) Zpravodaj pro OV Elektrotechnika prof. Jakovenko představil kontrolní 

zprávu DSP Bioinženýring/Bioengineering. NAÚ si vyžádala kontrolní 
zprávu k	personálnímu zabezpečení tohoto studijního programu. KZ 
naplňuje všechny požadavky NAÚ, prof. Jakovenko doporučuje kontrolní 
zprávu ke schválení.  

b) RVH schválila kontrolní zprávy bez dalších připomínek. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
17) Schválení kontrolních zpráv BSP Informatika/Informatics z	Fakulty informačních 

technologií 
a) Posuzovatel kontrolních zpráv prof. Jakovenko představil kontrolní 

zprvu BSP Informatika/Informatics. NAÚ si vyžádala předložení kontrolní 
zprávy, RVH již kontrolní zprávu projednávala a vrátila k	dopracování. 
Chyby byly odstraněny a došlo k	naplnění požadavků.  

b) RVH schválila kontrolní zprávy bez dalších připomínek.  
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
18) Schválení per rollam hlasování ve věci schválení dočasné pracovní skupiny pro 

posouzení vnitřního hodnocení BSP Stavitelství z	Fakulty stavební jako součást 
zápisu 69. zasedání RVH 

a) RVH ČVUT schválila prof. Ing. Martina Eliáše, CSc. a doc. Ing. Jana Fořta, 
Ph.D. jako členy dočasné pracovní skupiny pro hodnocení vnitřního 
hodnocení BSP Stavitelství. (Předseda dočasné pracovní skupiny prof. 
Ing. Jan Macek, DrSc. byl schválen na zasedání RVH dne 16. 01. 2024). 

b) RVH ČVUT schválila prof. Ing. Martinu Eliášovou, CSc., a doc. Ing. Jana 
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Fořta, Ph.D., jako členy dočasné pracovní skupiny pro posouzení 
vnitřního hodnocení BSP Stavitelství. (Předseda dočasné pracovní 
skupiny prof. Ing. Jan Macek, DrSc., byl schválen na zasedání RVH dne 16. 
01. 2024.) 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
19) Schválené per rollam hlasování ve věci schválení dočasné pracovní skupiny pro 

posouzení vnitřního hodnocení DSP Konstrukce a dopravní stavby/Structural and 
Transportation Engineering Fakulty stavební jako součást zápisu 69. zasedání RVH 

a) RVH ČVUT schválila prof. Ing. Jiřího Němečka, Ph.D. a doc. Ing. Pavla 
Reitermana, Ph.D. jako členy dočasné pracovní skupiny pro hodnocení 
vnitřního hodnocení DSP Konstrukce a dopravní stavby/Structural and 
Transportation Engineering. (Předseda dočasné pracovní skupiny doc. 
Ing. Jiří Hozman, Ph.D. byl schválen na zasedání RVH dne 16. 01. 2024) 

b) RVH ČVUT schválila prof. Ing. Jiřího Němečka, Ph.D., a doc. Ing. Pavla 
Reitermana, Ph.D., jako členy dočasné pracovní skupiny pro posouzení 
vnitřního hodnocení DSP Konstrukce a dopravní stavby/Structural and 
Transportation Engineering. (Předseda dočasné pracovní skupiny doc. 
Ing. Jiří Hozman, Ph.D., byl schválen na zasedání RVH dne 16. 01. 2024.) 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
20) Schválení per rollam hlasování ve věci schválení dočasné pracovní skupiny pro 

posouzení vnitřního hodnocení DSP Stavební management a inženýring/ 
Construction Management and Engineering Fakulty stavební jako součást zápisu 
69. zasedání RVH 

a) RVH ČVUT schválila prof. Ing. Jaroslava Kruise, Ph.D. a Ing. Bc Evu 
Novotnou, Ph.D. jako členy dočasné pracovní skupiny pro hodnocení 
vnitřního hodnocení DSP Stavební management a 
inženýring/Construction Management and Engineering. (Předseda 
dočasné pracovní skupiny prof. Ing. Igor Jex, DrSc. byl schválen na 
zasedání RVH dne 16. 01. 2024.) 
RVH ČVUT schválila prof. Ing. Jaroslava Kruise, Ph.D., a Ing. Bc Evu 
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Novotnou, Ph.D., jako členy dočasné pracovní skupiny pro posouzení 
vnitřního hodnocení DSP Stavební management a 
inženýring/Construction Management and Engineering. (Předseda 
dočasné pracovní skupiny prof. Ing. Igor Jex, DrSc., byl schválen na 
zasedání RVH dne 16. 01. 2024.) 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
21) Schválení vnitřního hodnocení NMSP Technika prostředí z	Fakulty strojní 

a) Předseda dočasné pracovní skupiny prof. Jíra představil zápis ze 
zasedání dočasné pracovní skupiny k	posouzení vnitřního hodnocení 
NMSP Technika prostředí. Během posuzování si DPS vyžádala dodání 
poslední veze příloh a ankety. VHZ je zpracována podrobně a studijní 
program je hodnocen objektivně, uvedené připomínky byly ze strany FS 
zodpovězeny a nesnižují kvalitu SP, ale přispívají k	jeho hodnotné 
realizaci. Anketa byly hodnocena pozitivně, studijní program patří mezi 
menší, většina studentů absolvuje. Dle zprávy také existuje plán růstu 
pracovníků. Velkým plusem programu je mnoho poptávky z	praxe po 
absolventech tohoto oboru. V	SP je nedostatek absolventů, ale to je 
možné brát jako problém celé techniky. Nezaměstnanost je prakticky 
žádná, uplatnění je v	praxi velmi rychlé. Prof. Jíra navrhuje schválení 
vnitřního hodnocení bez připomínek. 

b) RVH schválila vnitřní hodnocení NMSP Technika prostředí bez 
připomínek. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
22) Schválení vnitřního hodnocení BSP Učitelství praktického vyučování a odborného 

výcviku z	Masarykova ústavu vyšších studií 
a) Předsedkyně dočasné pracovní skupiny prof. Pavlíková představila 

zápis ze zasedání dočasné pracovní skupiny k	posouzení vnitřního 
hodnocení BSP Učitelství praktického vyučování a odborného výcviku. 
SP běží teprve třetím rokem, nejsou tedy absolventi. Je tu velká 
propadovost, která je způsobena tím, že tu jsou zejména studenti 
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kombinovaného studia, které je pro studenty v	práci nebo v	rámci 
rodičovství náročné. Na zasedání DPS byla vznesen návrh na vytvoření 
dotazníku pro ředitele škol, který by představil názor na absolventy 
z	druhé strany.  

b) RVH schválila vnitřní hodnocení BSP Učitelství praktického vyučování a 
odborného výcviku bez připomínek.  

 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
23) Schválení předsedy dočasné pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení 

NMSP Informatika z	Fakulty informačních technologií 
a) Zpravodaj pro OV Informatika prof. Tvrdík navrhl předsedu DPS doc. 

Pajdlu. Členové DPS budou schváleni per rollam.  
b) RVH schválila doc. Ing. Tomáše Pajdlu, Ph.D., jako předsedu dočasné 

pracovní skupiny pro posouzení vnitřního hodnocení NMSP Informatika. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
24) Schválení plánu hodnocení studijních programů pro rok 2024 

a) Představení plánu hodnocení studijních programů pro rok 2024. 
b) RVH schválila plán hodnocení studijních programů pro rok 2024 

s	doplněním studijních programů, jejichž hodnocení nebylo započato 
v	roce 2023. 
 
Hlasování:  
 

Pro Proti Zdrželi se 
11 0 0 

 
25) Různé 

a) Další zasedání: 12.3., 9.4., 21.5., 11.6.  
 
 
 
Zapsal: R. Matoušková 


